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ZÁPIS  

Z VÝROČNÍ VALNÉ HROMADY 

SDRUŽENÍ TJ SOKOL RADIM   

ROK 2012 

 

 
 

Konaného dne: 2. červen 2012 

 

 

V zasedací místnosti: sportoviště TJ Sokol Radim  

 

 

Od: 18:00 

 

 

Do: 19:30 

 

 

Počet členů: 140  
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PROGRAM: 

 

1) Zahájení a přivítání hostů 

2) Zvolení zapisovatele 

3) Volba návrhové a mandátové komise 

4) Zpráva předsedy 

5) Zpráva oddílů o činnosti za rok 2011 (stolní tenis, ASPV, 

volejbal) 

6) Zpráva o hospodaření TJ za rok 2011  

7) Zpráva revizní komise za uplynulý rok 

8) Plán činnosti na rok 2012 

9) Zpráva mandátové komise 

10) Diskuze (ocenění členů) 

11) Návrh usnesení 

12) Závěr 
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1. Zahájení a přivítání hostů 
Valnou hromadu zahájil Jan Tříska a přivítal všechny přítomné členy. 

 

2. Zvolení zapisovatele 
Zapisovatelem byla zvolena Petra Macáková.  

 

3. Volba návrhové a mandátové komise 
Do návrhové komise byl zvolen Tomáš Myšík a Lukáš Karban. Do komise 

mandátové Jaroslav Kořínek. 

 

4. Zpráva předsedy 
Zprávu za rok 2011 přednesla předsedkyně TJ Sokol Radim Hana Křelinová. 

 

Zpráva: viz příloha č. 1. 

 

5. Zpráva oddílů o činnosti za rok 2011 (stolní tenis, ASPV, 
volejbal) 

 

Zprávy přednesli za ASPV Lenka Karbanová, za oddíl stolního tenisu Josef 

Čermák a za oddíl volejbalu Štěpánka Kořínková. 

 

Zpráva ASPV: viz příloha č. 2. 

Zpráva oddílu stolního tenisu: viz příloha č. 3. 

 

6. Zpráva o hospodaření TJ za rok 2011  
Zprávu přednesla pokladní TJ Martina Říhová, viz příloha č. 4. 

 

7. Zpráva revizní komise za uplynulý rok 
Revizní zprávu přednesla Antonie Sedláčková. 
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8. Plán činnosti na rok 2012 
Plán činnosti přednesla Martina Říhová. 

 

9. Zpráva mandátové komise 
Zprávu přednesl Jaroslav Kořínek. Počet členů na výborové schůzi 50,7 %. 

Schůze je usnášeníschopná. 

 

10. Diskuze 
 Poděkování Lence Karbanové za cvičení s dětmi 

 Změna loterijního zákona – částka nyní náleží do rozpočtu OÚ Radim 

(doposud pro TJ) – ta přislíbila tyto finance věnovat zpět TJ 

 

11. Návrh usnesení 
Návrh na usnesení přednesl pan Tomáš Myšík. Byl jednohlasně schválen. 

Viz příloha č. 5. 

 

12. Závěr 
Jan Tříska poděkoval všem zúčastněným členům. 

 

 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 

 

V ………………, datum …………. 

 

 

 

…………………………………   ……………………………. 

Zapisovatel       Ověřovatel 
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Příloha č. 1- Zpráva předsedy 

 

 

 

Vážení přátelé, milí hosté a cvičenci, 

Vítáme Vás na dnešní valné hromadě TJ Sokol Radim. Scházíme se přímo 

v centru celého sokolského dění. 

Rok nám rychle uplynul a máme zhodnotit naši práci v této organizaci. 

Akce, které byly připraveny, proběhly podle plánu a ze sportovního dění 

podrobné informace podají Martina Říhová, Štěpánka Kořínková a za stolní 

tenis pan Čermák. 

Pro některé akce bylo překážkou uzavření místní hospody, ale i tato 

překážka se podařila překonat a sokolové začátkem roku otevřeli přímo ve svém 

areálu Sportovní klub, kde v zimě na sportovce i přátele Sokola čekalo příjemné 

posezení v teple u nově vybudovaných kamen. 

Dobře dopadl i dětský karneval. Masek bylo v naší tělocvičně dostatek. 

Nezůstaneme pozadu ani se vzděláním. Ženy si budou doplňovat 

trenérské zkoušky III. Stupně pro volejbal. Jedná se Štěpánku Kořínkovou a 

Martinu Říhovou. 

Pro vylepšení zázemí stolního tenisu byl zakoupen nový hrací stůl. 

Znovu byl také podán požadavek na dotaci pro dětské hřiště. 

Během roku se post předsedy změnil a nastoupila Štěpánka Kořínková. 

Máme také za sebou první zkušenost se soustředěním přímo u nás 

v areálu, kde pro účastníky bylo zabezpečeno stravování. Pro nás to byl zdroj 

jistého příjmu. 

Tím ale ještě není vše dokončeno a na nás čekají další akce. Jedná se o 

výpomoc při oslavách v Soběrazi a na Tužíně. 

Jako již každoročně máme pře sebou volejbalové turnaje a tábor. 

Doufáme, že všechno klapne na jedničku. A když se něco nepovede, že 

nám bude odpuštěno a činnost sokola bude pokračovat dál účastí všech 

dobrovolníků, kteří jsou zde potřeba. 

Přejeme Vám hodně sportovních úspěchů. 
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Příloha č. 2 – Zpráva ASPV 
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Příloha č. 3- Zpráva oddílu stolního tenisu 

 

 

Zpráva činnosti stolního tenisu za rok 2011 – Josef Čermák 
V našem oddíle máme 23 členů, z toho 22 aktivních. Jde o družstvo 

Radim A - 4 muže, Radim B – 7 mužů, Radim C- 5 mužů, oddíl dorostu a žactva 

6 členů. U družstva dorostu počet neuvádím, poněvadž členové jsou totožni 

s oddílem Radimi C. 

V současné době se blíží konec sezony 2011/2011 a mužstva si vedou 

následovně: 

Radim A – vedoucí Tomáš Myšík – Pavel Míka, Karel Stříbrný a Lukáš 

Brendl. Občas vypomáhali dorostenci. Umístění v přední části tabulky jejich 

soutěže je zasloužené díky odpovědnému přístupu všech borců. 

Radim B – vedoucí Josef Čermák – Milan Šimek, Václav Nidrle a Jiří 

Kalenský, pro časové zaneprázdnění a nemoci jsme museli družstvo posílit o 

Zdeňka Nožičku a Josefa Barochovského, kteří nám pomohli hlavně v první 

polovině soutěže. Tabulkové výsledky odpovídají věkovému průměru 

zúčastněných (střed tabulky). 

Radim C – vedoucí Jan Kořínek – Jan Gebauer, Jakub Novák a Václav 

Kříž a pomáhal i Jan Míka. Toto zcela nové družstvo získává zkušenosti a 

atakuje v soutěži přední pozice. 

Dorostenci si vedou skutečně velice pěkně a vybojovali si postup na 

krajské přebory v Dobrém. Prakticky okresní základní soutěž vyhráli. 

Žáci, mimo Jana Míky teprve začínají, ale jmenovaný suverénně vládne 

okresnímu žebříčku a zaslouží si plnou pochvalu. 

Mimo tuto činnost jsme uspořádali 18. 7. 2011 turnaj v trojboji, kde za 

velmi příjemného počasí bylo odehráno mnoho kvalitních zápasů ve všech 

provozovaných disciplínách. 

Po ukončení naší sezony jsme měli turnaj velikonoční, kde se opravdu už 

začali projevovat naši mladí. 

V současné době se nám podařilo sehnat téměř nový stůl na stolní tenis od 

organizace Sokola v Hradci Králové, kde na něm byla hrána extraliga, a věřím, 

že i toto bude povzbuzením pro naše mladé. 

Konečná bilance našich družstev po ukončení sezony 2011/2012: 

Radim A OP3 – 4 místo  

Radim B OP4 – 9 místo 

Radim C OP4 – 6 místo 

Dorost Radim – 3 místo ze 14 družstev 

Žáci Radim – 4 místo z 11 družstev 
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Příloha č. 4 – Zpráva o hospodaření TJ  
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Příloha č. 5 -  Zpráva návrhové komise 

 

 

 


